

Protokoll Övre Norra Bilsportförbundet

Protokoll: Styrelsemöte nr 14/18
Datum: den 21/11 2018
Tid: 2012
Plats: Telefonmöte

Närvarande: Per-Åke Nilsson
Theres Thörnevall
Benny Karlberg
Martin Dahlén, adj ungdom
Hannah Edenbrink, adj ungdom (del av mötet)
Thomas Fredriksson
Hans Aldenlöv, kansliet

Ej närvarande Anna Öbrand
Johan Haraldsson

- § 2018.198 **Mötets öppnande**
Mötesdeltagare hälsas välkommen och mötet är öppnat.
- § 2018.199 **Fastställande av mötets dagordning**
Föreslagen dagordning fastställdes
- § 2018.200 **Föregående mötesprotokoll**
Beslut: Styrelsen beslutar att godkänna föregående protokoll och publicera på hemsidan.
- § 2018.201 **Uppföljning av fattade beslut**
§2018.63, Kjell Johanssons minnesfond.
Theres ska få hjälp med inledningen av Per-Åke och Hans.
§2018.69:A Transportboxar till klockor
Ej beställt
- § 2018.202 **Info av ordförande**
Fundering från Stockholm att regionordförande ska ingå i FS.
Distriktsindelningen går för fort.
Avståndet är en stor fråga.
För lite information för att kunna ta så här stort beslut.
- § 2018.203 **På gång**
Bilsportgalan och ordförandekonferens är på gång.

§ 2018.204 **Ekonomi**

Theres informerade kring ekonomiska läget.

§ 2018.205 **Skrivelser och meddelanden**

1. Faktura från Västra BF gällande CR
2. Månadsbrevet från G.S Anna
3. Brev från ordf. i Östergötlands BF
4. Info brev från EB
5. Uteslutning av SMF Dorotea
6. Brev från Disa angående anläggningar och idrottsmiljöer
7. FR:s tävlingsdatum
8. Lathund för betalning i LoTS 13/11
9. Påminnelse om utvärdering av SDF-konferens 14/11
10. Info till klubbarna i distriktet gällande nya regions delningen
11. Arbetsbeskrivning SGA
12. Påminnelse utvärdering SDF-konferens

§ 2018.206 **Regelverk 2019, RY**

Inskickat regelverk för DM 2019, Rally

Beslut: Styrelsen beslutar att godkänna regelverket och publicera på hemsidan

§ 2018.207 **Info från utskott, SGA-möten**

Rapporter är avlämnade

§ 2018.208 **Ny organisation, vad gör distriktet?!**

Övre Norra BF har aktivt kontaktat sina klubba om viljan att komma ut och informera kring det förslag som föreligger från SBF.

Stor del av klubbarna har lämnat synpunkter och kommit med inspel i frågan.

§ 2018.209 **Utvärdering Arvidsjaur**

Denna punkt utgår då Johan är ej närvarande och kan redovisa utfallet. Denna punkt tas upp på nästa styrelsemöte.

§ 2018.210 **Ansökan om förarutbildare rally i NMS Boden**

NMS Boden har skickat in förslag att ÖNBF ska rekommendera/utse Ingemar Svensson som förarutbildare i Rally.

Beslut: Styrelsen har inget att erinra om detta och kommer föreslå till RY utskottet att Ingemar utses som förarutbildare.

§ 2018.211 **Övriga frågor.**

Inga övriga frågor har anmälts.

§ 2018.212 **Nästa möte**

Telefonmöte, 12 december , kl 20.12

§ 2018.213 **Mötets avslutande**

Ordförande avslutar mötet och tackar för givande diskussioner

Protokollförare



Thomas Fredriksson
Protokollförare

Justeras



Per-Åke Nilsson
Ordförande